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ROMÂNIA 

JUDEȚUL CARAȘ-SEVERIN 

CONSILIUL JUDEȚEAN  

 Piaţa 1 Decembrie 1918, nr. 1, 320084, REŞIŢA  

Tel. +40 – (0)255 – 211420,1 Fax: +40 (0)255 211127  

E-mail: cjcs@cjcs.ro 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 23.09.2020, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a  

Consiliului Judeţean Caraş-Severin  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi  28 de consilieri județeni.  

 Lipsesc motivat domnul consilier Bocșan Florentin și doamna consilier Pascu 

Ionela-Ancuța. 

 Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.360/17.09.2020, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/15463/17.09.2020, potrivit art.178 alin.(2) și art.179 

alin.(2) lit.b) din Codul administrativ, modificat și completat, invitaţilor prin adresa 

nr.I/15467/17.09.2020 şi s-a adus la cunoştinţă locuitorilor prin publicare în Cotidianul 

„Jurnal de Caraş-Severin” din data de 18.09.2020. 

Urmare a stării de fapt, la nivel național s-a luat decizia de a limita la maxim 

numărul participanților în calitate de invitați, motiv pentru care ședința a putut fi 

urmărită în cadrul unei transmisiuni în direct pe contul de Facebook al Consiliului 

Județean Caraș-Severin. 

Participă de drept domnul secretar general al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul subprefect Ioan Anton Paulescu, reprezentanţi ai 

aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin și un reprezentant din partea 

mass-mediei.  

 Ordinea de zi a fost publicată pe site-ul Consiliului Județean Caraș-Severin și în 

presa on-line.  

 Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre  privind utilizarea sumei de 52.754,13 mii lei din excedentul 

bugetului local al Județului Caraș-Severin înregistrat la data de 31.12.2019, pentru 

finanțarea unor cheltuieli în anul  2020. 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-

Severin, pe anul 2020. 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

nr.48/19.02.2020 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin şi a bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub 

autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin și finanţate de către acesta pe sursa A, pe 

anul 2020, modificată. 

mailto:cjcs@cjcs.ro
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4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

nr.50/19.02.2020 privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al Spitalului 

Judetean de Urgenta Resita, institutie de sub autoritatea Consiliului Județean Caraș-

Severin și finanțată de către acesta pe sursa F, pe anul 2020, modificată. 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

nr.51/19.02.2020 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraș-Severin și finanţate de 

către acesta pe sursa G, pe anul 2020, modificată. 

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.156/14.10.2019 privind stabilirea taxelor și taxelor speciale pentru activități 

și/sau servicii prestate de către direcțiile din aparatul de specialitate al Consiliului 

Județean Caraș-Severin și direcțiile (serviciile) de sub autoritatea Consiliului Județean 

Caraș-Severin, pentru anul 2020. 

           7.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de şcolarizare şi a tarifelor  

şcolare, la Şcoala Populară de Arte şi Meserii “Ion Românu” Reşiţa, pe anul şcolar 2020 

– 2021. 

 8.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin 

Consiliul Judeţean Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului Vila 

”Crăciunescu”(Belvedere), situat în orașul Băile Herculane, str.Nicolae Stoica de Hațeg 

nr.7, județul Caraș-Severin. 

 9.Informare privind nivelul de asigurare a securității și siguranței civice a 

comunității în semestrul I/2020. 

10.Întrebări. Interpelări. 

 

Proiect introdus în procedură de urgență – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Proiectului ”Consolidarea și dotarea centrelor rezidențiale publice din județul  

Caraș-Severin în vederea gestionării eficiente a crizei sanitare COVID – 19”, proiect ce 

urmează a fi depus în cadrul Programului Operațional Infrastructura Mare, axa prioritară 

9 ”Protejarea sănătății populației în contextul pandemiei cauzate de COVID-19”, precum 

și a parteneriatului încheiat între Consiliul Județean Caraș-Severin și Direcția Generală 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin. 

 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua tuturor! Așa cum vă spuneam la 

ultima noastră întâlnire, vom mai avea o ședință de Consiliu Județean, adică cea de 

astăzi, o ședință ordinară, probabil ultima ședință în actuala formulă. Ședința este legal 

constituită. Lipsesc domnul Bocșan Florentin, m-a sunat, și doamna Pascu Ionela-

Ancuța. Domnul secretar, procesul-verbal.  

Domnul secretar general al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule 

președinte. În mape aveți procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței ordinare din data de 

31 august. Au lipsit motivat, la acea ședință, domnul consilier Sporea Ghiță, doamna 

consilier Pascu Ionela-Ancuța și domnul doctor Marșalic Jaro. Dacă l-ați parcurs, dacă 

aveți amendamente, propuneri? Dacă nu, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu 

sunt. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc și eu. Ordinea de zi o aveți în 

mapă. Nu sunt foarte multe puncte pe ordinea de zi. Față de aceste proiecte, o să vă 
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solicit aprobarea pentru introducerea unui proiect privind ”Consolidarea și dotarea 

centrelor rezidențiale publice din județul Caraș-Severin în vederea gestionării eficiente a 

crizei sanitare COVID – 19”, proiect ce va fi depus în cadrul POIM, pe axa prioritară 9 

”Protejarea sănătății populației în contextul pandemiei cauzate de COVID-19”. Facem 

același lucru pentru centrele rezidențiale din subordinea Direcției Generale de Asistență 

Socială, același tip de proiect cum am făcut pentru Consiliul Județean. Suntem foarte 

avansați cu acel proiect, probabil în zilele următoare vom semna finanțarea. Este 

proiectul pe care vă solicit să îl discutăm în ședința de astăzi. De asemenea, avem un 

amendament la punctele 2 și 3 de pe ordinea de zi, urmare a primirii sumei de 20.000 din 

fondul de rezervă pentru un pod calamitat de pe DJ 571. Adresa de la Finanțe a venit 

ulterior redactării ordinii de zi. O să vă propun și acel amendament la proiectele de pe 

ordinea de zi, proiectele 2 și 3. Dacă sunteți de acord? Cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Se aprobă în unanimitate. Vă promit că nu o să stăm foarte mult, ținând cont 

că este ultima noastră ședință în această formulă. Poate că ar trebui, fiind ultima, să fie 

mai lungă, dar probabil că o să coborâm...  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:  

1.Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 52.754,13 mii lei din excedentul 

bugetului local al Județului Caraș-Severin înregistrat la data de 31.12.2019, pentru 

finanțarea unor cheltuieli în anul  2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici sunt 3 chestiuni. Luăm bani de la 

anumite capitole. De asemenea, scoatem anumite capitole din lista de cheltuieli. Este 

vorba despre acele aparate medicale pentru care am făcut licitație și nu s-a prezentat 

nimeni. Avem o adresă din partea spitalului pentru acest lucru. Și dăm 2.400.000  

Spitalului Județean de Urgență din Reșița, pentru finanțarea ”Proiectului România 

Serbia, inițiativă comună împotriva cancerului în regiunea transfrontalieră”. De 

asemenea, alocăm 155.970 lei pentru ”Proiectul dezvoltare durabilă, eficientă și 

reducerea birocrației în județul Caraș-Severin”. Este un proiect pentru care avem 

finanțare și asigurăm cofinanțarea. Pentru Proiectul ”Sprijin pentru serviciile sociale 

alternative la serviciile rezidențiale clasice” al Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului alocăm 73.500. Alocăm suma de 96.000 pentru Studii de fezabilitate 

pentru căsuțe de tip familial pentru copii, reabilitare/extindere locuințe protejate pentru 

persoane adulte cu dizabilități, căsuțe și pentru centrul de zi pentru copii. Este vorba de 

ce am aprobat în ședința trecută, acele dezlipiri de terenuri de la Reșița și de la  Zăgujeni. 

Dacă sunt întrebări?  Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot având 

un interes personal.  

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:  

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-

Severin, pe anul 2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: V-am spus despre ce este vorba. E 

consecință a proiectului anterior. La acest proiect intervenim cu acel amendament, cei 

20.000 lei, bani primiți de la Guvern, din Fondul de intervenție. Este vorba despre 

refacere podeț pe DJ 571C la ieșirea din satul Pârneaura-intersecție cu drumul spre 

mănăstire, avariat pe o lungime de 6 metri și lățime de 5 metri, comuna Socol, satul 

Pârneaura. Dacă sunt întrebări? O să vă supun la vot pe articole, dar cu acest 

amendament. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă 

hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:  

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

nr.48/19.02.2020 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin şi a bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub 

autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin și finanţate de către acesta pe sursa A, pe 

anul 2020, modificată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel, consecință a punctelor anterioare, 

sursa A. Cu același amendament, cu cei 20.000. Articolul I, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă 

hotărârea. 
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* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:  

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

nr.50/19.02.2020 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului 

Judetean de Urgenta Resita, instituție de sub autoritatea Consiliului Județean Caraș-

Severin și finanțată de către acesta pe sursa F, pe anul 2020, modificată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sunt acei 2.400.000 pe care îi dăm 

Spitalului Județean de Urgență, pentru proiectul România-Serbia. Articolul I, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George și domnul 

consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George și domnul consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George și domnul consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George și domnul consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul consilier Surdu Daniel George și domnul consilier Marșalic Jaro Norbert nu 

participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:  

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

nr.51/19.02.2020 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraș-Severin și finanţate de 

către acesta pe sursa G, pe anul 2020, modificată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici este vorba despre o rectificare pozitivă 

la Muzeul Județean de Etnografie și al Regimentului de Graniță Caransebeș. Din venituri 

proprii se suplimentează atât la venituri, cât și la cheltuieli, cu suma de 61.000 lei. 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă 

hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:  

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.156/14.10.2019 privind stabilirea taxelor și taxelor speciale pentru activități 

și/sau servicii prestate de către direcțiile din aparatul de specialitate al Consiliului 
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Județean Caraș-Severin și direcțiile (serviciile) de sub autoritatea Consiliului Județean 

Caraș-Severin, pentru anul 2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ținând cont de noile reglementări 

legislative, se impune această modificare la hotărârea de care vă spuneam. Este vorba 

despre completarea cu această taxă pentru emiterea acordului unic, stabilit prin Nota de 

fundamentare nr.8065 din 2020. Avem taxa pentru emiterea Acordului Unic în baza unui 

aviz/acord obținut la cererea solicitantului prin C.A.U.: 25 lei+20 lei cheltuieli de regie 

=45 lei și taxa pentru emiterea Acordului Unic în baza a mai multor avize și acorduri 

obținute la cererea solicitantului este 25 lei x numărul de astfel de solicitări + 20 lei 

cheltuieli de regie. Dacă sunt întrebări? Dacă nu sunt, articolul I, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. 

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:  

           7.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de şcolarizare şi a tarifelor  

şcolare, la Şcoala Populară de Arte şi Meserii “Ion Românu” Reşiţa, pe anul şcolar 2020 

– 2021. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Știți că, în fiecare an, aprobăm aceste tarife. 

La solicitarea instituției, avem în anexă tarifele pe care Școala Populară de Arte și 

Meserii le percepe elevilor care urmează cursurile la această școală din subordinea 

Consiliului Județean. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Se adoptă în unanimitate. 

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:  

8.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin 

Consiliul Judeţean Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului Vila 

”Crăciunescu”(Belvedere), situat în orașul Băile Herculane, str. Nicolae Stoica de Hațeg 

nr.7, județul Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba de o clădire alcătuită din teren în 

suprafață de 389 mp și construcții în suprafață de 223 mp, cu regim de înălțime de 2 
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etaje, prețul de vânzare fiind de 100.000 Euro. Articolul 1, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. 

* 

Proiect introdus în procedură de urgență – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Proiectului ”Consolidarea și dotarea centrelor rezidențiale publice din județul  

Caraș-Severin în vederea gestionării eficiente a crizei sanitare COVID – 19”, proiect ce 

urmează a fi depus în cadrul Programului Operațional Infrastructura Mare, axa prioritară 

9 ”Protejarea sănătății populației în contextul pandemiei cauzate de COVID-19”, precum 

și a parteneriatului încheiat între Consiliul Județean Caraș-Severin și Direcția Generală 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ultimul proiect, cel pe care l-am introdus în 

procedură de urgență, este cel privind proiectul ai cărui beneficiari sunt instituțiile din 

subordinea Direcției Generale de Asistență Socială. Este vorba despre proiectul 

”Consolidarea și dotarea centrelor rezidențiale publice din județul Caraș-Severin în 

vederea gestionării eficiente a crizei sanitare COVID”. Suma sau valoarea totală a 

proiectului este de 8.465.619,86 lei cu TVA. Acest proiect prevede pe de-o parte 

recuperarea banilor cheltuiți la nivelul Direcției Generale de Asistență Socială, pe 

perioada aceasta, în lupta împotriva COVID-19, dar și o serie de alte dotări și achiziții în 

același domeniu. Dacă sunt intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Punctul 9 al ordinii de zi -  Informare privind nivelul de asigurare a securității 

și siguranței civice a comunității în semestrul I/2020. Nu sunt discuții la acest punct. 

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 

10.Întrebări. Interpelări. 



 8 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Am epuizat ordinea de zi. Dacă sunt 

întrebări și interpelări? 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Domnule președinte, fiind ultima ședință 

din acest mandant a forului nostru, vă rog, să-mi permiteți să spun câteva cuvinte. 

Consider că nivelul, calitatea discuțiilor din forul nostru trebuie să reprezinte un etalon 

pentru toate consiliile locale din județul nostru. Apreciez că, în acest mandat, nivelul 

discuțiilor din forul nostru a fost unul civilizat, fapt pentru care, vă mulțumesc tuturor.   

Doresc să mulțumesc și aparatului de specialitate al Consiliului Județean care, de fiecare 

dată, trebuie să recunosc, a răspuns cu promptitudine tuturor solicitărilor mele. Vă 

mulțumesc tuturor pentru colaborare și să auzim numai de bine! Mulțumesc.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dacă mai dorește să intervină cineva? 

Domnul consilier Purea Paul: Mulțumesc, domnule președinte. Și eu vreau să 

spun câteva cuvinte. Am fost nu numai încântat de cum au decurs aceste ședințe și 

activitatea de la conducerea Consiliului Județean, dar, pur și simplu, sunt și mândru că 

am făcut parte dintr-un asemenea colectiv. Gândul mă duce spre Mircea Cărtărescu, spre 

”Orbitor”, și cred că foarte mulți dintre dumneavoastră ați citit trilogia acestui scriitor și 

ați văzut că era primul volum ”Aripa stângă”, ”Aripa dreaptă” al doilea și ”Corpul” 

fuzelajul pe mijloc care trebuia să fie propulsat și împins înainte. Ei bine, cred că această 

metaforă pe care eu am adoptat-o pentru caracterizarea activității și consiliului nostru, 

din această legislatură, se datorează, în primul rând, dumneavoastră, domnule președinte. 

Știți că, eu nu prea laud pe nimeni, dar, într-adevăr, ați indus în ședințele noastre o 

atitudine extraordinar de demnă și cu un anume bun simț, care cred că nu se regăsește în 

multe din consiliile județene din țara noastră. Sigur că au fost greșeli, sigur că proiectele 

au fost multe, puteau să fie și mai multe, dar nu numai datorită nouă n-au fost împlinite 

sau puse pe tapetul discuțiilor de aici, gândindu-ne că, într-adevăr, în legislatura noastră 

s-au perindat, la Palatul Victoria, patru guverne. Ce aș vrea să fac? Am o remarcă și 

poate puțin negativă. În continuare, să nu se mai apeleze la schimbările care au fost 

făcute, mai ales, în cadrul partidului condus acum de dumneavoastră, în sensul de a se 

ajunge la aceste schimbări sau schimbare pe care eu o urăsc, pentru că nu duce la nimic 

bun. Adică, de la 14…consilieri, s-a ajuns până pe locul, nu știu, 23 sau 24. Asta este 

una, o observație, și alta, credeți-mă, nu mai am de făcut. Pentru ceea ce noi am făcut, 

cred că, cărășenii noștri, electoratul nostru poate să fie mulțumit. Niciodată nu s-a 

acționat asupra infrastructurii rutiere ca în această legislatură și este meritul 

dumneavoastră, dar este și meritul nostru, într-un fel. Personal, eu vă mulțumesc pentru 

că, pentru mine, într-adevăr, v-ați onorat promisiunile făcute în legătură cu Valea 

Almăjului, care este un areal destul de departe de Reșița, gândindu-mă la transporturi 

spre instituțiile județene, mai ales, spre Spitalul Județean. Și ca să închei, mulțumesc și 

celorlalți din conducerea Consiliului Județean. Nu trebuie să-l uităm pe domnul Ciobanu 

care, într-adevăr, demonstrează profesionalism de fiecare dată. Nu trebuie și nu-l uit pe 

domnul vicepreședinte Nedelcea, care m-a ajutat foarte mult pe mine, în Comisia de 

Sănătate, îndeosebi în ședințele și în promovarea anumitor proiecte, depinzând și de 

Consiliul de Administrație al Spitalului de Urgență Reșița. Bineînțeles, mulțumesc 

colegului și șefului  meu, Ionuț Popovici, care și el s-a implicat foarte, foarte mult în 

îndeplinirea acestor proiecte. Sigur, ar fi foarte multe de spus, dar mă opresc aici, 

urându-vă la toți cei care vă găsiți pe listele următoarelor alegeri pentru Consiliul 
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Județean, ca și consilier sau ca și președinte… Mă gândesc la dumneavoastră,  vă urez 

succes, domnule președinte, poate că aveți norocul și continuați mai departe. Mă refer la 

colegul și prietenul meu, Ionuț Popovici, de ce n-ar fi și el președinte, sunt convins că și 

el ar face cu destoinicie și cu onoare față unei asemenea funcții. Și pentru că sunt foarte 

aproape și pe linia asta, a liberalilor, eu urez succes și domnului  Romeo Dunca, cel mai 

bun dintre dumneavoastră să fie ales! Oricum, să nu uitați niciodată că județul nostru are 

nevoie de oameni capabili și cinstiți. Niciodată să nu uitați că vă așteaptă cărășenii, într-

adevăr, să propulsați și să duceți județul nostru din coada clasificării județelor țării, pe 

unul cât mai din față. Vă mulțumesc și tuturor colegilor mei le mulțumesc și să ne vedem 

cu bine cine știe când! 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, dacă îmi dați voie, 

consider că, caracterul și conținutul mesajelor care s-au spus aici au fost influențate de 

fraza dumneavoastră de început când ați spus că putem prelungi întâlnirea undeva. 

Fiecare a încercat să vă perie și, să spună ceea ce simt ei, adică să creadă că nu 

competența este cea care va învinge, ci norocul. Ați văzut că a spus, să avem noroc.  Eu 

ce să spun mai mult? Vă iubesc pe toți! 

Domnul consilier Crina Ioan: Îmi dați voie și mie, domnul președinte? Fiind 

ultima ședință, este și o ședință un pic de bilanț. Eu vreau să mulțumesc colegilor din  

Consiliul Județean. Știți foarte bine cu toții, cu ce probleme am preluat la începutul 

mandantului, câte s-au rezolvat, unele un pic mai anevoios, dar până la urmă le-am 

rezolvat. Vreau să vă spun că sunt mulțumit de modul cum a operat, să zic așa, Consiliul 

Județean și membrii lui și cred că ne-am făcut datoria. Vreau să vă mulțumesc la toți! 

Vreau să mulțumesc aparatului propriu, într-adevăr, au răspuns cu promptitudine, cu 

profesionalism, totdeauna au fost lângă noi și orice probleme, prin negociere, le-am 

rezolvat. Vreau să-l felicit pe domnul doctor pentru poziția avută vizavi de conducerea 

Consiliului Județean. Dacă o spuneam eu, păream părtinitor. Până la urmă, s-a dovedit că 

facem parte dintr-o echipă. Suntem o echipă a județului nostru care vrem ca lucrurile să 

meargă în față! Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dacă nu mai e nimeni… Cu permisiunea 

dumneavoastră, foarte scurt, îmi cer scuze, în timpul ședinței, dacă ați sesizat, de multe 

ori mă poticneam în timp ce vă supuneam la vot proiectele de hotărâri. Pentru că, în acele 

momente și în acest moment, îmi trec prin minte toate ședințele noastre de Consiliu 

Județean din cei 4 ani și, sigur că, mă încearcă un sentiment de emoție. Nu a fost ușor 

pentru noi toți! Și eu vă mulțumesc tuturor, deopotrivă, consilieri județeni PSD, PNL, 

UNPR, actuali Pro România, PMP, pentru că împreună am realizat ceea ce se vede, mai 

mult, mai puțin, electoratul va judeca. Însă eu vreau să vă spun că trebuie cu toții să fim 

mândrii pentru ceea ce am făcut în acești 4 ani. Le mulțumesc și colegilor mei din 

aparatul propriu al Consiliului Județean, nu am făcut-o până acum. Poate că era frumos 

să am o întâlnire cu ei. Nu o să o fac, pentru a nu se interpreta și nici pentru a nu depăși 

sau încălca prevederile legale, dar îi rog pe colegii mei, directori, să le transmită 

mulțumirile mele tuturor salariaților din aparatul propriu și din instituțiile subordonate 

Consiliului Județean. Le urez tuturor și vă urez tuturor, mult succes în campanie, chiar 

dacă suntem pe liste diferite de partid. Rămân cu convingerea că, împreună, noi, 

Consiliul Județean, sigur că le mulțumesc și celor doi vicepreședinți pentru colaborarea 

în cei 4 ani, rămân cu convingerea că împreună am reușit să punem județul Caraș-
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Severin pe un alt drum, pe un drum normal, pe calea normală de dezvoltare a județului  

Caraș-Severin, dacă vreți, pe calea dreaptă pentru cetățenii județului Caraș-Severin. Mult 

timp au fost poate păcăliți. Cu realizările noastre din cei 4 ani de mandat, eu vă asigur că 

am reușit să facem împreună acest lucru, să punem județul Caraș-Severin spre o cale 

normală privind dezvoltarea sa. Încă odată, eu vă mulțumesc tuturor pentru colaborare! 

Într-adevăr, ședințele de Consiliu Județean s-au desfășurat așa cum ar trebui să se 

desfășoare o ședință de Consiliu Județean și vă mulțumesc pentru acest lucru. Pentru că 

am reușit, în aproape toate ședințele de Consiliu Județean, să discutăm pe argumente și 

nu pe atacuri. Dacă e să fac și o analiză a proiectelor de hotărâri aprobate, peste 95% au 

fost aprobate în unanimitate! Chiar am avut unanimitate de câteva ori și când am 

repartizat banii spre unitățile administrativ-teritoriale. Închei, nu înainte de a vă transmite 

și multă sănătate, pentru că trecem printr-o perioadă nu foarte ușoară. Și dincolo de 

campanii electorale, de funcții, ceea ce este cel mai important pentru noi și pentru 

familiile noastre este sănătatea! Vă mulțumesc și sper că viitorul Consiliu Județean să 

facă lucruri mai bune și mai multe decât a făcut actualul Consiliu Județean! 

Declar ședința închisă! 

  Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

 

 

     PREȘEDINTE,                           SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 

Silviu HURDUZEU                     Darian CIOBANU 
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